
MR De Vlieger   

 

Notulen MR-vergadering woensdag 31 augustus 2016 

Aanwezig: mevr. van Rijn (voorzitter) , dhr. Keijzers, dhr. van Dijk,  mevr. 

Slats, mevr. Louwes, mevr. Pyc. mevr. van Dolderen 

Adviserend: mevr. van der Wal (directeur-bestuurder) (na 20.30) 

 

1 19.30-20.30: jaarrooster MR  

De MR bekijkt het jaarrooster. Dit wordt op een aantal punten aangepast. Ter 

info wordt dit naar de directie gestuurd. Volgende vergadering komt dit als 

agendapunt terug. 

 

2 Notulen MR 16 juni 2016 

Schouder. Com wordt op 4 oktober tijdens de studiedag gepresenteerd. Na de 

herfstvakantie wordt dit operationeel. Ouders worden via de nieuwsbrief 

geïnformeerd 

 

3 Schoolplein 

In een aantal fasen wordt het schoolplein veranderd. Eerste fase voor school, 

tweede fase achter school, o.a. verlaagd voetbalveld, natuurspeelpark. Dit is ook 

o.a. besproken met de Raad van Toezicht. In de begroting is een bepaald bedrag 

gereserveerd voor het nieuwe plein. Een ander deel moet via subsidies 

binnenkomen. De eerste subsidieaanvraag is ingediend. Mevr Pyc heeft slechte 

ervaringen met de zgn. ‘Wilgenboogtunnel’. Mevr. van der Wal geeft aan dat de 

architect goed gekeken heeft naar ervaringen bij andere scholen. 

 

4 Mededelingen directeur 

Op Het Ballonpad zijn 6 klassen gehuisvest. Voor deze groepen was door 

Huisvesting onderijs alternatieve huisvesting aangeboden.. Dit heeft de directie 

geweigerd i.v.m. afstand en onveiligheid. Het nieuwe aanbod is het plaatsen van 

vier porto-cabins op de locatie van De Boerhaavelaan. De directie is hiermee 

akkoord gegaan. Deze worden bij de flats neergezet (eind van de fietsenstalling). 

Probleem is nog de financiering. Huisvesting onderwijs en de 

projectontwikkelaar zijn nog in onderhandeling. Onduidelijk is wanneer de 

nieuwbouw begint. Dit heeft te maken met mogelijke bezwaarschriften. Tot 10 

oktober kan bezwaar aangetekend worden. Mocht dit gebeuren – dit is zeer 

aannemelijk – dan verschuift de procedure naar het eind van het jaar.  

Op het Ballonpad worden de ouders tijdens de informatieavond bijgepraat over 

de huidige ontwikkelingen. 

Mevr. van Rijn stelt een vraag over de veiligheid op de Boerhaavelaan als de 

leerlingen van het Ballonpad ook toegevoegd worden. In een later stadium komt 

de MR en de directie daar op terug. 



De kinderombudsman komt donderdag op bezoek bij De Vlieger op de 

Boerhaavelaan. Een journalist van het Leidsch Dagblad loopt mee. De 

ombudsman gaat ook in gesprek met een aantal leerlingen. 

Mevr.van der Wal meldt dat we het jaar goed gestart zijn.  

Er zijn twee langdurig zieken:mevr. Jansen en mevr. Fekkes. 

Dhr. S Nieboer is aangesteld als hulpconciërge via de participatiewet. 

Mevr.  M. van der Lans en mevr. Bezouwa hebben ontslag genomen. 

De Vlieger krijgt te maken met het nieuwe parkeerbeleid van de Gemeente 

Leiden. Personeelsleden die het langst onderweg zijn krijgen een 

parkeervergunning. 

 

5 Opmerkingen/info ouders 

Er zijn twee kandidaten die belangstelling hebben voor de vacature voor MR- 

ouderlid. Dat zijn dhr. M van de Aa en Mevr. Meershoek. Zij worden 

uitgenodigd voor de volgende MR-vergadering. 

Mevr. Pyc is ingeschreven voor de korte MR start-cursus. 

Verzoek aan de secretaris van de MR en de directie om de agenda, notulen en/of 

andere stukken minimaal een week voor de vergadering te sturen. 

 

6 Rondvraag 

Mevr. Louwes vraagt of de directie zicht heeft op waarom ouders uiteindelijk 

toch niet voor De Vlieger kiezen. Mevr van der Wal geeft aan dat er diverse 

oorzaken zijn en dat dat voldoende in kaart is gebracht. 

 

Nieuwe data voor de MR vergaderingen 2016-2017: 

Do 27 oktober 

Ma 12 december 

Di 24 januari 

Wo 15 maart 

Do 11 mei 

Ma 26 juni 

 

Agendapunten volgende vergadering: 

- MR jaarrooster 

 

 


